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Vrabel: Kauza Vrbětice mi připomíná Hitlerovu záminku
k napadení Polska
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Policie ČR včera uzavřela vyšetřování dvou výbuchů v muničních skladech ve Vrběticích
z roku 2014. Podle detektivů za explozí stojí speciální agenti ruské rozvědky. Žádné
důkazy, které by rozptýlily veškeré pochybnosti kolem kauzy, představeny veřejnosti
nebyly.

Co stojí za snahou oživit tuto kauzu? Kanál NeČT24 se ptal předsedu hnutí Plán
Česká republika na 1. místě! Ladislava Vrabela.

Vrabel: Již od zveřejnění „výsledků šetření“ kauzy Vrbětice můžeme vidět, že jde o uměle
vytvořenou záminku k šíření protiruských nálad. Je to podobné, jako když Hitler
přesvědčoval Němce, že v Sudetech Češi napadají Němce, nebo to samé následně s
Poláky v Polsku. V Polsku, jak známo, Hitler zašel tak daleko, že nechal převlečené
vojáky zaútočit na Němce, aby vytvořil záminku k napadení Polska. Kauza Vrbětice mi
trochu připomíná ten druhý Hitlerův případ. Ten polský.

Premiér Fiala prohlásil, že výsledky vyšetřování potvrzuji, že zahraniční politika
jeho vlády je správná a že ti, kteří doporučují, abychom se s Ruskem zkoušeli nějak
domluvit, to nemyslí s ČR dobře. Může být kauza použita k diskreditaci opozice a
kritiků pomoci Ukrajině?

Již od dubna 2022 se snažím přesvědčit lidi, aby se postavili na odpor tomuto režimu,
který nám bere svobodu a táhne nás do války. Za necelý měsíc vyhlásíme druhou
mírovou iniciativu. Tentokrát Mezinárodní mírovou iniciativu a budeme požadovat
zastavení bojů, vytvoření mírových jednání a nastavení bezpečnostních záruk pro
budoucnost. Chceme, aby tuto mezinárodní mírovou iniciativu podpořili lidé na
Václavském náměstí 1. června na veřejném shromáždění. Lidé si myslí, že se válka
Čechům nemůže přihodit, ale až se tak stane, bude pozdě. Skoro to vypadá, jako by
ztratili pud sebezáchovy.

Jediná správná cesta je MÍR. A pakliže je to k dosažení míru nezbytné, tak je třeba
požadovat rozpuštění parlamentu a vypsání nových voleb. A to je možné jen, pokud tohle
bude požadovat většina občanů. Proto je třeba, aby lidé přestali předstírat, že se jich
politika netýká, že jsou moc nóbl na to jít na ulici na veřejné shromáždění a začali myslet
na zachování holého života. Fiala neblafuje. Už dva roky jsme ve válce. Zatím se
rozmisťují zbraně a vojáci, utváří politická a vojenská spojenectví a průmysl, zdravotnictví
a armáda pomalu, potichu přesedlává na válečný stav.
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